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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v sredo, 17.12.2014 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih vseh 15 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Slavko CENER, Tibor CIGUT, 
Damjan FICKO, Oto FLISAR, Vinko, GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, 
Danijel KOVAČ, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Ernest SERDT. S krajšo zamudo 
sta se seje udeležila člana občinskega sveta Slavko CENER in Danijel KOVAČ (pri točki 3 ob 17.10 uri). 
Predčasno je sejo zapustil član občinskega sveta Vinko GAJŠT (pri točki 9 ob 19.40 uri). 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Aleksandra BUČEK   - predsednica Odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - višja svetovalka 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 1. IN 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
Pri tej točki je g. župan dal v razpravo zapisnik 1. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal zapisnik na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 25: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 1. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 21.10.2014 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
 
V nadaljevanju je g. župan dal v razpravo zapisnik 2. redne občinskega sveta občine Tišina. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal zapisnik na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 26: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 25.11.2014 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
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K TOČKI 3 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 2. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 2. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 4 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je predlagal razširitev dnevnega reda s točko 5. (Ugotovitveni Sklep o prenehanju mandata članici 
Statutarno pravne komisije in članu Komisije o nezdružljivosti javnih funkcij s pridobitno dejavnostjo) in 
točko 11. (Predlog Sklepa o višini pomoči delavcem, ki se jim bo v letu 2015 prekinilo delovno razmerje iz 
nekrivdnih razlogov) ter ga dal v razpravo.  
 
V razpravi sta sodelovala Danijel KOLMAN in Vinko GAJŠT.  
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlagana predloga za 
razširitev dnevnega reda na glasovanje. Člani Občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli 
naslednji 
  

S K L E P št. 27: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE DNEVNI RED RAZŠIRI S TOČKO 5. 
UGOTOVITVENI SKLEP O PRENEHANJU MANDATA ČLANICI STATUTARNO PRAVNE KOMISIJE IN ČLANU 
KOMISIJE O NEZDRUŽLJIVOSTI JAVNIH FUNKCIJ S PRIDOBITNO DEJAVNOSTJO. 
Sklep ni bil sprejet soglasno. 
 
Člani Občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
  

S K L E P št. 28: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE DNEVNI RED RAZŠIRI S TOČKO 11. PREDLOG 
SKLEPA O VIŠINI POMOČI DELAVCEM, KI SE JIM BO V LETU 2015 PREKINILO DELOVNO RAZMERJE IZ 
NEKRIVDNIH RAZLOGOV. 
Sklep ni bil sprejet soglasno. 
 
V nadaljevanju je župan dal na glasovanje predlog dnevnega reda. Člani Občinskega sveta so nato z večino 
glasov (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti  
2. Obravnava in sprejem zapisnika 1. in 2. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
3. Poročilo o izvršitvi sklepov 2. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 3. redne seje OS občine Tišina 
5. Ugotovitveni sklep o prenehanju mandata članici Statutarno pravne komisije in članu Komisije o 

nezdružljivosti javnih funkcij s pridobitno dejavnostjo 
6. Imenovanje manjkajočih članov delovnih teles pri občinskem svetu občine Tišina 
7. Imenovanje lektorja Uredniškega odbora za izdajo občinskega glasila 
8. Predlog Proračuna občine Tišina za leto 2015 – I. obravnava 
9. Predlog Sklepa o ceni vzdrževanja pokopališč in okolice z mrliško vežo 



 

 

Stran 3 od 10 

 

10. Predlog Sklepa o soglasju k določitvi cene storitve pomoči družini na domu in določitvi 
subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu za leto 2015 

11. Predlog Sklepa o višini pomoči delavcem, ki se jim bo v letu 2015 prekinilo delovno razmerje iz 
nekrivdnih razlogov 

12. Tekoča problematika 
13. Vprašanja in pobude 
 
 
K TOČKI 5 
 
UGOTOVITVENI SKLEP O PRENEHANJU MANDATA ČLANICI STATUTARNO PRAVNE KOMISIJE IN ČLANU 
KOMISIJE O NEZDRUŽLJIVOSTI JAVNIH FUNKCIJ S PRIDOBITNO DEJAVNOSTJO 
 
Obrazložitev k tej točki je podal g. Tibor CIGUT, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja.  
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
V razpravi so sodelovali: Viktor OBAL, Ernest SERDT, Danijel KOLMAN in Oto FLISAR. 
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog komisije na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so nato soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 

 
S K L E P št. 29: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA UGOTOVITVENI SKLEP O PRENEHANJU MANDATA ČLANICI 
STATUTRARNO PRAVNE KOMISJE GA. ELIZABETI KOČAR. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so nato soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 

 
S K L E P št. 30: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA UGOTOVITVENI SKLEP O PRENEHANJU MANDATA ČLANU 
KOMISIJE O NEZDRUŽLJIVOSTI JAVNIH FUNKCIJ S PRIDOBITNO DEJAVNOSTJO G. KARLU RATNIKU. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 6  
 
IMENOVANJE MANJKAJOČIH ČLANOV  DELOVNIH TELES PRI OBČINSKEM SVETU OBČINE TIŠINA 
 
Obrazložitev k tej točki je podal g. Tibor CIGUT, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. 
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
V razpravi so sodelovali: Danijel KOLMAN, Tibor CIGUT in Milan KAROLI. 
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog komisije na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so nato soglasno (15 prisotnih, ZA = 8) sprejeli naslednji 
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S K L E P št. 31: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O IMENOVANJU NADOMESTNEGA ČLANA V 
STATUTARNO PRAVNO KOMISIJO. V KOMISIJO SE IMENUJE: 
- LEA DŠUBAN, MURSKI PETROVCI 10/A – ČLANICA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so nato z večino (15 prisotnih, ZA = 13, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 32: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O IMENOVANJU NADOMESTNEGA ČLANA V KOMISIJO 
O NEZDRUŽLJIVOSTI JAVNIH FUNKCIJ S PRIDOBITNO DEJAVNOSTJO. V KOMISIJO SE IMENUJE: 
- MIRJAN KUZMA, SODIŠINCI 46 – ČLANICA. 
Sklep je bil sprejet. 
 
Člani občinskega sveta so z večino (15 prisotnih, ZA = 14, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 33: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O IMENOVANJU DODATNEGA ČLANA V SVET ZA 
PREVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM PROMETU. V KOMISIJO SE IMENUJE: 
- FRANC KOVAČ, PETANJCI 18/A – ČLAN. 
Sklep je bil sprejet. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 17) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 34: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O IMENOVANJU DODATNEGA ČLANA V UREDNIŠKI 
ODBOR ZA IZDAJO OBČINSKEGA GLASILA. V KOMISIJO SE IMENUJE: 
- CVETKA NJIVAR, TIŠINA 70/A – ČLANICA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
IMENOVANJE LEKTORJA UREDNIŠKEGA ODBORA ZA IZDAJO OBČINSKEGA GLASILA 

 
Obrazložitev k tej točki je podal g. Tibor CIGUT, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja.  
 
Brez razprave so člani Občinskega sveta soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 35: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE ZA LEKTROJA ZA OBČINSKO GLASILO NOVINE 
OBČINE TIŠINA IMENUJE GA. BERNARDKA JUREŠ, TIŠINA 38/A. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015 – I. OBRAVNAVA 
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Uvodno obrazložitev je podal župan. 
 
Obrazložitev splošnega dela, posebnega dela in načrta razvojnih programov je podala računovodkinja 
Mateja CELEC. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Franc KNAUS, Franc PERTOCI, Vinko GAJŠT, Tibor CIGUT, Viktor OBAL in Danijel 
KOLMAN 
 
Na vsa zastavljena vprašanja bodo podani pisni odgovori do 12. januarja 2015. 
 

*     *     *     *     * 
 
KADROVSKI NAČRT ZA LETI 2015 IN 2016 
 
Obrazložitev je podala višja svetovalka Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Franc KNAUS, Tibor CIGUT in Viktor OBAL. Odgovore na 
zastavljena vprašanja je podala mag. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 

*     *     *     *     * 
 

LETNI NAČRT PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015, LETNI NAČRT 
RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN DELI STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015, LETNI NAČRT RAZPOLAGANJA Z 
ZEMLJIŠČI OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev je podala višja svetovalka Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 

*     *     *     *     * 
 
ODLOK O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Ernest SERDT, Danijel KOLMAN, Franc KNAUS in Tibor CIGUT. 
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog odloka na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 9) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 36: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ODLOK  O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015 V I. 

OBRAVNAVI. 
2. JAVNA RAZPRAVA O PREDLOGU  PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015 TRAJA 40 DNI. 
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Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG SKLEPA O CENI VZDRŽEVANJA POKOPALIŠČ IN OKOLICE Z MRLIŠKO VEŽO 
 
Obrazložitev k tej točki je podal župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe obravnaval predlog  Sklepa o ceni 
vzdrževanja pokopališč in okolice z mrliško vežo ter predlaga občinskemu svetu, da le tega ne sprejme v 
predlagani obliki. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Tibor CIGUT, Danijel KOLMAN, Franc KNAUS, Ernest SERDT, Ivan HORVAT, Viktor 
OBAL, Milan KAROLI in Oto FLISAR. 
 
Podani so bili naslednji predlogi: 
 
Franc KNAUS je predlagal, da se ugotovi racionalizacija, če se ne ugotovi naj ostane cena enaka kot do 
sedaj in se naj ta sredstva zagotovijo v okviru proračuna. Predlagal, da se naredi izračun za pokopališče 
Tropovci, kjer so tri vasi skupaj in izračun za pokopališče za eno vas. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
niso (14 prisotnih, PROTI = 8) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 37: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O CENI VZDRŽEVANJA POKOPALIŠČ IN OKOLICE Z 
MRLIŠKO VEŽO. 
Sklep ni bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K DOLOČITVI CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU IN DOLOČITVI 
SUBVENCIONIRANJA CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev k tej točki je podala ga. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ, višja svetovalka. 
 
Župan je predlagan sklep podal v razpravo. 
 
Brez razprave so člani Občinskega sveta soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 38: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SOGLASJU K DOLOČITVI CENE STORITVE POMOČI 
DRUŽINI NA DOMU IN DOLOČITVI SUBVENCIONIRANJA CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU ZA 
LETO 2015. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 11 
 
PREDLOG SKLEPA O VIŠINI POMOČI DELAVCEM, KI SE JIM BO V LETU 2015 PRENEHALO DELOVNO 
RAZMERJE IZ NEKRIVDNIH RAZLOGOV 
 
Obrazložitev k tej točki je podala ga. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ, višja svetovalka. 
 
Župan je predlagan sklep podal v razpravo. 
 
V razpravi sta sodeloval Franc KNAUS in Tibor CIGUT. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani občinskega sveta so soglasno (14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 39: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O VIŠINI POMOČI DELAVCEM, KI SE JIM BO V LETU 
2015 PRENEHALO DELOVNO RAZMERJE IZ NEKRIVDNIH RAZLOGOV. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 12 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Direktor občinske uprave: Ker že nekaj časa občina Tišina nima direktorja občinske uprave, zato bo s 

1.1.2015 za v. d. direktorja občinske uprave za dobo 6 mesecev imenovana mag. Mateja Krizmanič 
Telkeš.  

- Začasno financiranje v letu 2015: V Uradni list RS bo posredovan sklep župana o začasnem 
financiranju občine Tišina za obdobje januar - marec 2015, ki bo začel veljati s 01.01.2015.   

- Informacijo v zvezi s spremembami in dopolnitvami OPN-a: Na prejšnji seji smo vam obljubili 
samostojno točko dnevnega reda o spremembah in dopolnitvah OPN-a. 03. 12. 2014 smo opravili 
razgovor na Ministrstvu za kmetijstvu, kjer so nas seznanili z njihovimi zahtevami (natančnejši podatki 
vlagateljev o širitvah povezanimi z novogradnjami, predvsem velikost predvidenih objektov, izravnava 
med novimi zahtevami za širitve in izbrisi, saj imamo preveč praznih stavbnih zemljišč,...) 
Posameznike, ki so nam dolžni posredovati natančnejše podatke smo že pozvali k dopolnitvam. 
Pripravljavec sprememb in dopolnitev OPN – ZEU družba za načrtovanje in inženiring bo pripravil 
Osnutek sprememb in dopolnitev OPN, ki bo usklajen s stališči Ministrstva za kmetijstvo, pred njegovo 
razgrnitvijo pa bodo vse informacije predstavljene na naslednji seji OS.  

- Razpis nagrade študentom: Občinska uprava in komisija za izvedbo javnega razpisa so opravili javni 
razpis za dodelitev nagrad študentom občine Tišina, izdane so bile tudi že vse odločbe do 31. 12. 2014 
pa bodo nakazana še dodeljena sredstva. Na razpis je prispelo 70 vlog, od katerih 3 vloge niso 
izpolnjevale pogojev za dodelitev nagrade, nagrado v višini 70 € za opravljen letnik je prejelo 44 
študentov, kar znese 3.080,00 €, nagrada za opravljeno diplomo v višini 160 je bila dodeljena 20 
študentom v skupni vrednosti 3.200,00 € in nagrade v višini 200 € za opravljen magisterij stroke so 
bile dodeljene 3 študentom v skupni višini 600,00 €. Skupni znesek dodeljenih nagrad tako znaša 
6.880,00 €. 

 
 
K TOČKI 13 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
ŽUPAN je uvodoma podal odgovore na zastavljena vprašanja s prejšnje seje. 
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Odgovor na pobudo člana občinskega sveta g. Tiborja CIGUTA, da se g. Kusteca iz ARSO-ja in g. Dominka iz 
VGP Mura povabi na sejo OS. 
 
Tibor CIGUT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
 
Odgovor na pobudo člana občinskega sveta g. Franca KNAUSA glede vodovarstvenih pasov. 
 

*     *     *     *     * 
 
Danijel KOLMAN je glede OPN-a zastavil vprašanje Ali so na Ministrstvu za kmetijstvu pripravljeni na 
možne rešitve problemov za naše občane. ŽUPAN je pojasnil, da so pripravljeni, je pa zelo dosti praznih 
zemljišč, kar pa najbolj teži ministrstvo. Tu bo potrebna verjetna odločitev občinskega sveta, da se bo 
mogoče kako območje, ki nima OPPN-a, se pravi, ki trenutno ni zazidljivo in lastniki niso zainteresirani, da 
se izvzame. To so velika območja po nekaj hektarjev.  
 
V nadaljevanju je podal naslednje pobude in vprašanja: 
- Ureditev parkirišča pri OŠ Tišina in zagotovitev varne poti v šolo 
- Ureditev stranskega vhoda pri OŠ Tišina 
- Rešitev smradu na šoli 
- Umirjanje prometa pri OŠ Tišina – predlog, da se še naredi dodatna mehanska ovira pred vhodom v 

šolo 
- Ali se lahko pripravi kakšno poročilo o dogajanju okrog zgradbe mejnega prehoda Gederovci. Namreč  

v rebalansu 2014 je bilo napisano, da je predvideno dosti delovnih mest v tej zadevi in tudi dve javni 
dražbi sta že bili.  

- Prosil je za kopijo dokumenta Agencije RS za kmetijske trge in razvoj podeželja št. 33123-237/2012/8 z 
dne 31.08.2012. 

 
ŽUPAN je glede parkirišča pri OŠ Tišina povedal, da se je parkirišče uredilo in poudaril, da če tudi bo 
asfaltno in petkrat večje, bodo parkirali tako neodgovorno kot sedaj parkirajo, lahko občina najame samo 
policaja, da bo stražil. Parkirišče je sedaj zadosti urejeno, dokončna ureditev pa bo vključena v projekt OŠ 
Tišina. Kar se tiče stranskega vhoda pri OŠ Tišina, bo posredovan dopis na OŠ Tišina. Glede smradu je 
povedal, da nihče nič ni obvestil o tej problematiki in se bo prav tako postavilo vprašanje na šolo. Predlog 
za postavitev mehanskih ovir pa bo obravnaval Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. Za ostali 
dve vprašanji bo podan pisni odgovor. 
 
  *     *     *     *     * 

 
Saško KUHAR je zastavil vprašanje glede problematike odvodnjavanja na Tišini v »Mlečni ulici« za jarek 
»Erjajca«. Zadeva je trenutno zelo aktualna in pereča, saj občani sami zbirajo neke podpise za peticijo in 
obtožujejo sovaščane za nastale težave oziroma probleme iz septembra, ko je bila visoka voda. Ker je bil v 
tej zadevi že podan odgovor na prejšnji seji OS, je zaprosil, da se naj pove, če je kaj novega v tej zadevi in 
glede tega projekta odvodnjavanja. 
 
ŽUPAN je povedal, da je projekt odvodnjavanja celoviti projekt, ki zajema tudi ureditev potoka Mokoš in 
Dobel z vsemi pritoki. Nič nam ne pomaga, da mi uredimo jarek, če voda ne bo tekla po Mokošu in Doblu. 
Na to temo je bil sklican tudi sestanek na MO Murska Sobota in smo se dogovorili o skupnem sodelovanju 
pri tem projektu. Na tem jarku »Erjajca« imamo različne lastnike (občina, privat in država). Če hočemo to 
zadevo urediti, moramo dobiti soglasja od vseh ostalih lastnikov.  
 
Saško KUHAR je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
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Viktor OBAL je podal naslednji pobudi: 
- da naj bi občina donirala sredstva za povrnitev stroškov za udeležbo dveh udeležencev iz naše občine 

na svetovnem amaterskem prvenstvu v malem nogometu, ki je potekal v Črni gori. 
- da naj bi občina donirala sredstva za trak na praporu Združenja vojnih veteranov. 
 
ŽUPAN je glede povrnitve stroškov povedal, da je občina že vsem trem udeležencem nakazala 50 € in je 
bila donacija že izvedena, obenem se je obema nogometašema na sprejemu podelil bon iz Hervisa. Kar se 
tiče traku na praporu za združenje pa je pojasnil, da se vsako leto združenju preko razpisa sofinancira od 
150 do 200 € sredstev.  
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Ernest SERDT je zastavil naslednji vprašanji: 
- Ali se bo urejalo parkirišče pri pokopališču v Gradišču? 
- Zakaj odsek ceste do Satahovec ni bil obnovljen ob rekonstrukciji ceste Tropovci – Gradišče – Murski 

Črnci? 
 
ŽUPAN je glede ureditve parkirišča pri pokopališču v Gradišču povedal, da je podan predlog v 
komasacijskem postopku, da se bo razširil in bo potekal ob glavni cesti. Kar se pa tiče rekonstrukcije ceste 
pa je povedal, da je zmanjkalo sredstev oziroma ta odsek ni bil vključen v prijavo na razpis. Cesta Murski 
Črnci – Satahovci je v planu za leto 2016.  
 
Franc KNAUS je pojasnil, da so bili pogoji v razpisu zahtevali, da se mora cesta začeti (Tropovci) in končati 
na državni cesti (Murski Črnci), zaradi tega ta odsek ceste ni mogel biti vključen v ta projekt. 
 

*     *     *     *     * 
 
Franc KNAUS je prosil za informacije glede projekta Triloc. 
 
ŽUPAN je povedal, da je v projektu Triloc morala občina sodelovati kot ena izmed projektnih partnerjev. 
Prispevali smo cca. 3.000 € in projekt se je pripravil. Variante so bile obdelane in sedaj je na potezi 
Ministrstvo za infrastrukturo, ki mora pripraviti državni prostorski načrt o umestitvi tega projekta. To je bil 
v bistvu neka osnova, da bo podala odločitev država v kateri smeri bi naj šla. Študija je pokazala pozitivne 
in negativne stvari različnih variant. Projekt je zaključen, sedaj pa bo ministrstvo na osnovi mnenj in študij 
pripravilo, ali se bo šlo naprej v ta projekt ali ne bo oziroma v katero smer bo država šla z železniško 
povezavo med Mursko Soboto in Gornjo Radgono.  
 

*     *     *     *     * 
 
Oto FLISAR je postavil naslednji vprašanji: 
- Ali je že urejen nadstrešek pri OŠ Tišina pri kuhinji kjer se odlaga kruh? 
- Ali se pri odkupu zemljišč za parkirišča ne more iti samo za zamenjavo ali je obvezen odkup? 
 
ŽUPAN je glede nadstreška pri OŠ Tišina povedal, da je ta zadeva vključena v predlog proračuna za leto 
2015. Kar se tiče odkupa zemljišč, gre za zemljišča, ki niso znotraj komasacije, vse ostala kmetijska 
zemljišča, ki so v lasti občine pa bomo poskušali v teh devetih komasacijskih območjih zamenjati.  
 
Oto FLISAR je bil s podanimi odgovori zadovoljen. 
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3. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 20.45 uri. 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


